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Deltagere: 

 
Samtlige grundejere i  
Østergårdsparken, Ugelbølle,  
8410 Rønde 
 

 
Generalforsamling 

 
18 MAR 2015 

Sted: Ugelbølle Forsamlingshus 

Dato/tid: 18. marts 2015 kl. 19.00  

 
 
1. Valg af dirigent og referent. 

 

Bestyrelsens forslag om Knud Riis som dirigent og Rasmus Kjærgaard som referent blev vedtaget. Dirigenten 

konstaterede, at generalforsamlingen er lovligt indvarslet.  

 

2. Bestyrelsens beretning om det forløbne år. 

 
Bestyrelsens beretning var i punktform følgende: 
 

- Nye beboere siden sidst i nr. 24 og nr. 28. Velkommen til! 

- Formanden nævnte ideen om, at plante røde kugleahorn ud til vejen, der skal give en allé-agtig virkning, 

som oprindeligt tiltænkt i lokalplanen. Og hvis man er med på ideen, skal man huske, at reglerne er, at 

træer max. må være 3 meter høje. 

- Rensning af kloakkerne er i år bestilt udført med slamsuger til en pris på kr. 3.000,- uden egentlig gene-

ralforsamlingsbeslutning.  

- Mht. vintervedligeholdelsesaftale er der fortsat ikke lavet en skriftlig aftale, selvom snerydning og saltning 

fortsat udføres som hidtil. 

- Ellers ingen yderligere aktivitet i bestyrelsen. 

 

Knud Riis nævnte, til punktet om vintervedligeholdelsesaftale, at han har snakket med Eskild. Knud spurgte, om 

det ikke var en god idé at få fejet vejen. Det blev besluttet at hyre Eskild til fejning af vejen og oprensning af kloa-

ker, sandsynligvis hvert andet år. Arbejdet forventes udført sidst på efteråret. 

 

Derefter godkendtes formandens beretning. 

 

3. Aflæggelse af regnskab underskrevet af bestyrelsen og revisor. 

 

Regnskabet viser et overskud på kr. 9.240,- med indtægter for kr. 68.693 og udgifter for kr. 47.053 + henlæggel-
se til vejfond kr. 12.400 

 
. Regnskabet blev godkendt. 
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4. Fremlæggelse af budget og fastsættelse af kontingent samt bidrag til vejfonden. 

 

For 2015 budgetteres med et overskud på kr. 9.900,-, indtægter på kr. 65.200,-, udgifter for kr. 42.900 samt hen-

sættelser for kr. 12.400,-. Kontingent og bidrag til vejfond foreslås uændret. 

 

Budgettet samt forslag til kontingent og bidrag til vejfont blev vedtaget.  

 

5. Rettidigt indkomne forslag. 

 

Ingen indkomne forslag. 

 

6. Valg af formand for bestyrelsen. 

 

Steen Myrwick (nr. 21) blev genvalgt.  

 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer samt suppleanter. 

 

Peter (nr. 17) og Rasmus (nr. 12) var på valg. Begge blev genvalgt. 

Henrik (nr. 1) og Kristian (nr. 13) blev genvalgt som suppleanter.  

 

8. Valg af revisor. 

 

Tim (nr. 19) Lundby blev genvalgt som revisor.  

 

9. Valg af revisorsuppleant. 

 

Fortsat vakant  

 

10. Eventuelt. 

 

Vedr. sprøjtning af fællesarealer kom vi, sidste år, sent i gang med sprøjtning sammen med Eskild Lange. Derfor 

blev der drøftet et forslag om at sprøjte mod mælkebøtter tidligere end sidste år, men planterne skal dog alligevel 

først komme op. Knud Riis foreslår at der sprøjtes igen i år. Allerede taget med i budgettet. Konklusionen blev at 

der sprøjtes igen i år. 

 

Hans (nr. 5) har taget initiativ til en fællesordre på algefjerning på facader og tage. Meld tilbage til Hans, hvis det 

har interesse at være med. 
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Parkering og mindst én parkeringsbøde udstedt på vejen blev drøftet. Det henstilles til, at man snakker om evt. 

generende bilparkeringer og løser dette i mindelighed frem for fx at ringe efter p-vagter etc. 

 

Igen i år blev hastigheden på vejen og historikken om etablering af vejbump drøftet på generalforsamlingen. Det 

henstilles derfor til IGEN i år, at der køres efter hastighedsgrænserne og forholdene på vores villavej i øvrigt! 

 

Det blev drøftet, om vi evt. skal prøve at forbedre skiltningen af hastigheden på vejen. Aage appellerer til, at vi 

taler med hinanden om fartproblemet. 

 

Ikke yderligere. Tak for god ro og orden fra dirigenten.  

 

Referent: Rasmus Kjærgaard 

 

 

 

Dirigent: Knud Riis 


